

**恩主教書院**  
**取消中一自行分配學位面試**

首先感謝各位家長及同學申請本校的中一自行分配學位。惜教育局根據疫情的最新發展，於 2020 年 2 月 13 日宣佈全港學校不早於 3 月 16 日復課。因此，本校原定於 3 月 7 日舉行的中一自行分配學位面試，只可無奈取消，望 閣下明白諒解。

本校法團校董會於 2020 年 2 月 16 日一致通過，中一自行分配學位的收生準則及比重有所調整，具體內容如下：

評分項目	修訂前比重	修訂後比重
學生學業成績（據校內成績及教育局提供的排名表）	50%	62.5%
操行	10%	12.5%
藝術、運動或服務方面表現	10%	12.5%
與本校的聯繫	10%	12.5%
面試	20%	取消
<b>合共</b>	<b>100%</b>	<b>100%</b>

本校將於 2020 年 4 月 7 日(星期二) 以電話及郵件通知正取學生家長，其子女的申請已獲本校納入《自行分配學位正取名單》之中。

本校將於今天(2 月 18 日)郵寄書面通知各位家長有關上述安排，如有查詢，請於辦公時間內致電本校校務處(電話：26560017)。

## Valtorta College

### Cancellation of F.1 Discretionary Places Interviews

Thank you for your interest in our School. In view of the latest situation of the novel coronavirus epidemic, the Education Bureau (EDB) announced on 13<sup>th</sup> February 2020 that schools will not resume classes before 16<sup>th</sup> March 2020. We regret to inform you of the cancellation of F.1 Discretionary Places Interviews (7<sup>th</sup> March 2020) as a result and would seek your understanding in this regard.

On 16<sup>th</sup> February 2020, the Incorporated Management Committee of the School voted unanimously to adjust the admission criteria & weighting of F.1 Discretionary Places. Key highlights are as follows:

Admission Criteria	Before review	After review
Academic performance (School results and EDB Ranking)	50%	62.5%
Conduct	10%	12.5%
Arts, Sports and Services Achievements	10%	12.5%
Link with the School	10%	12.5%
Interview	20%	Cancelled
<b>Total</b>	<b>100%</b>	<b>100%</b>

The School will notify parents of successful applicants by phone and post of their children's inclusion in the Successful Lists for Discretionary Places (DP) on 7<sup>th</sup> April 2020 (Tuesday).

The School will contact parents via mail about the above arrangements today (18 February). Should there be enquiries please contact the school office at 26560017 during office hours.